
PROTOKÓŁ NR XXVIII/17 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 25 stycznia 2017 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14.35 do godz. 16.35. 
 

Na ogólną liczbę 14 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,  
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,  
· Kamil Wójcikowski  - przedstawiciel Duetu Heraldycznego przygotowującego  

      projekt herbu gminy, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,  
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,  
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza – Pana Grzegorza 
Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady 
Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następującą zmianę: 
 
Józef Kowalski – ze względu na charakter dzisiejszej uroczystej sesji złożył wniosek, aby 
dokonać zamiany punktów 2 i 3 tak, aby punkt „Zapytania i wolne wnioski” stał się punktem 
3, a punkt „Podjęcie uchwał w sprawach:” z podpunktami a, b, c stał się punktem 2. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła wszystkich zebranych o powstanie i uczczenie minutą 
ciszy pamięć Zastępcy Burmistrza Gminy Żychlin w latach 1994-2000 – Jerzego Maciaka. 
 
Po chwili. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcie zmiany porządku obrad. 
 
Za zmianą porządku obrad polegającą na zamianie kolejności punktów 2 i 3  
Głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
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Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało - 14 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia herbu, flagi, baneru, flagi stolikowej, pieczęci, łańcuchów i sztandaru Gminy 
Żychlin, 

b) ustanowienia Odznaki Honorowej Gminy Żychlin oraz zasad i trybu nadania                        
i noszenia, 

c) ogłoszenia roku 2017 – Rokiem Obchodów Jubileuszu 620 - lecia Nadania Praw 
Miejskich Miastu Żychlin. 

3. Zapytania i wolne wnioski. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej, 
b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

5. Uchwalenie budżetu gminy na 2017 rok.  
a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu 

budżetu Gminy Żychlin na 2017 rok oraz opinii dotyczącej możliwości sfinansowania 
deficytu budżetowego Gminy Żychlin, 

b) przedstawienie opinii o projekcie uchwały budżetowej przez Komisję Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu, 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2017 rok. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do 
sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 
prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych, 

c) o zmianie Uchwały Nr XXVII/132/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 
2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie Gminy Żychlin przez osoby 
prawne lub osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystywania, 

d) przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Żychlin na 
lata 2016-2032”, 

e) zasad przyznawania dotacji celowej na usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin. 

7. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
8. Sprawy różne. 
9. Przyjęcie Protokołu Nr XXVI/16 z dnia 28 listopada 2016 r. i Protokołu Nr XXVII/16 z dnia 

20 grudnia 2016 r.  
10. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) przyjęcia herbu, flagi, baneru, flagi stolikowej, pieczęci, łańcuchów i sztandaru 
Gminy Żychlin, 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – dziś Państwo radni będą mieć do 
czynienia z procedurą uchwalenia symboli i insygniów Gminy Żychlin. Na przestrzeni lat nasz 
samorząd najpierw jako miasto, a później jako cała gmina miejsko-wiejska posługiwał się 
herbem miejskim. Niestety wzór ten na przestrzeni lat ewoluował i ulegał wielu 
modyfikacjom, nie był zatwierdzony przez odpowiednią instytucję jaką jest Komisja 
Heraldyczna. Posługiwaliśmy się do tej pory wersją herbu nieoficjalną. Na podstawie 
pewnych sugestii i rozmów przeprowadzonych na przestrzeni kilku lat i zbliżający się rok 
jubileuszowy, spowodowały, że przystąpiliśmy do uporządkowania kwestii herbu i innych 
symboli naszego miasta. Mieszkańcy również zwracali uwagę na to, że w centrum miasta 
stoją trzy puste maszty, gdzie w innych miastach cały rok wywieszane są flagi lokalne. 
Przystępując do ustanowienia flagi gminnej, okazało się, że mamy niezatwierdzony przez 
Komisję Heraldyczną herb gminy.  
W trakcie prac, które prowadził Duet Heraldyczny, stwierdzono, że nieprawidłowo odczytano 
zapis pieczęci sprzed kilkuset lat, która wygląda inaczej niż obecnie nasz herb. 
Uważa, że w roku jubileuszowym jest sposobność, aby dokonać oficjalnego zatwierdzenia 
herbu zgodnego ze źródłami historycznymi. Opieraliśmy się na tym, że herb był miasta,                  
a administracyjnie jesteśmy społecznością gminy Żychlin, stąd też herb i wszystkie insygnia 
będą odzwierciedlały i gminę i miasto Żychlin. 
Następnie poprosił Pana Adama Staszewskiego – pracownika Ref. GCPI o krótką informację 
na temat powstawania herbu. 
 
Adam Staszewski – Ref. GCPI – „Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, 
Szanowni Radni, zaproszeni Goście. 
Na dobre prace związane z projektowaniem nowego herbu rozpoczęły się wiosną 2015 roku, 
kiedy to podjęliśmy współpracę z Duetem Heraldycznym w osobach Pana Roberta Fidury  
i obecnego wśród nas Pana Kamila Wójcikowskiego. Im to właśnie powierzyliśmy zadanie, 
które polegało na zaprojektowaniu herbu Żychlina, flagi, baneru, pieczęci i insygniów władzy 
Rady Miejskiej i Burmistrza zgodnych z zasadami heraldyki, weksylologii i miejscowej tradycji 
historycznej oraz na przygotowaniu uzasadnienia heraldyczno- historycznego tych że 
projektów. 
Z początkiem października 2015 roku przesłaliśmy do Komisji Heraldycznej , organu 
powołanego przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji, która czuwa nad 
poprawnością projektowanych herbów, nasze projekty (symboli Gminy Żychlin) z prośbą  
o zaopiniowanie ich. 
Komisja w piśmie z 12 listopada 2015 roku zwróciła uwagę na pewne aspekty, które należało 
poprawić. Wątpliwości budziły m.in.: położenie osi otworów względem blankowania, sposób 
interpretacji barwy otworów w murze, żyłowanie cegieł,. Po konsultacjach prowadzonych 
przez projektantów z Komisją Heraldyczną naniesiono poprawki i projekt ponownie został 
przesłany do Komisji. Ta, tym razem nie wniosła uwag i przedstawiła go Ministrowi Spraw 
Wewnętrznych i Administracji, który to, przedłożone projekty zaopiniował pozytywnie. 
Pismem z dnia 30 listopada 2016 roku zakończyliśmy proces tworzenia i opiniowania 
nowego herbu oraz symboli Gminy Żychlin. 
Ostatnim, jakże ważnym krokiem wprowadzającym nowy herb oraz opiniowane symbole  
i projekty do powszechnego użytku, jest podjęcie przez Państwa Radnych uchwały o 
przyjęciu nowych symboli Gminy Żychlin. 
Chciałbym w tym miejscu zauważyć iż chwila ta przejdzie do historii, gdyż od dnia 
dzisiejszego, po wieki, obowiązywać będzie herb, który dziś Państwo podjętą uchwałą 
przyjmiecie. 
Przez lata herb Żychlina ulegał wielu zniekształceniom. Pozytywnie zaopiniowany przez 
Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji symbol, który niebawem odsłonimy, najwierniej 
nawiązuje do najstarszego zachowanego odcisku pieczęci Żychlina z 1535 roku, który przez 
Komisję Heraldyczną został uznany za pierwowzór naszego dzisiejszego herbu. 
Herb Żychlina jest znakiem prawnie chronionym , głównym dysponentem tego symbolu jest 
Burmistrz Gminy Żychlin i Rada Miejska w Żychlinie. Wiąże się to jednoznacznie z tym, że 
herbu Żychlina można używać tylko i wyłącznie po uzyskaniu pisemnej zgody tych że 
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organów. 
Pozwólcie Państwo, iż nadmienię jeszcze tylko, że flaga Gminy Żychlin z nowym już herbem 
od dnia dzisiejszego powiewać będzie przed Urzędem Gminy, w centrum naszego miasta, 
oraz towarzyszyć będzie wszystkim obradom Rady Miejskiej w Żychlinie. 
Dziękuję Państwu za uwagę.” 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia herbu, flagi, baneru, 
flagi stolikowej, pieczęci, łańcuchów i sztandaru Gminy Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia herbu, flagi, baneru, flagi stolikowej, pieczęci, łańcuchów i sztandaru 
Gminy Żychlin. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poprosił o poprawienie zapisów w § 10 
pkt 3 i § 12 projektu uchwały. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia herbu, 
flagi, baneru, flagi stolikowej, pieczęci, łańcuchów i sztandaru Gminy Żychlin wraz ze 
zmianami przedstawionymi przez Burmistrza. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia herbu, flagi, baneru, flagi stolikowej, 
pieczęci, łańcuchów i sztandaru Gminy Żychlin ze zmianami 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/138/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) ustanowienia Odznaki Honorowej Gminy Żychlin oraz zasad i trybu nadania                        
i noszenia, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustanowienia Odznaki 
Honorowej Gminy Żychlin oraz zasad i trybu nadania i noszenia. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie ustanowienia Odznaki Honorowej Gminy Żychlin oraz zasad i trybu nadania i 
noszenia. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustanowienia 
Odznaki Honorowej Gminy Żychlin oraz zasad i trybu nadania i noszenia. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustanowienia Odznaki Honorowej Gminy Żychlin 
oraz zasad i trybu nadania i noszenia 
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głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/139/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

c) ogłoszenia roku 2017 – Rokiem Obchodów Jubileuszu 620 - lecia Nadania Praw 
Miejskich Miastu Żychlin. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ogłoszenia roku 2017 – Rokiem 
Obchodów Jubileuszu 620 - lecia Nadania Praw Miejskich Miastu Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie ogłoszenia roku 2017 – Rokiem Obchodów Jubileuszu 620 - lecia Nadania Praw 
Miejskich Miastu Żychlin. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ogłoszenia roku 
2017 – Rokiem Obchodów Jubileuszu 620 - lecia Nadania Praw Miejskich Miastu Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ogłoszenia roku 2017 – Rokiem Obchodów 
Jubileuszu 620 - lecia Nadania Praw Miejskich Miastu Żychlin 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/140/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak – podziękował za podjęcie uchwał w sprawie herbu i insygniów gminy 
Żychlin. Podziękował Panu Kamilowi Wójcikowskiemu za współpracę przy tworzeniu herbu i 
insygniów gminy oraz prowadzenie całej procedury zatwierdzenie herbu przez Komisję 
Heraldyczną. 
Dzisiejsza data będzie historyczna dla naszej gminy, a rok 2017 Rokiem Jubileuszowym 620-
lecia nadania praw miejskich miastu Żychlin. 
Zaprasza wszystkich do brania udziału w uroczystościach związanych z Rokiem 
Jubileuszowym. 
Następnie poprosił o skupienie uwagi na scenę, na której odsłonięty zostanie nowy herb 
Gminy Żychlin uchwalony w dniu dzisiejszym przez Radę Miejską. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 30-minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
 
Do p-tu 3. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
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W tym punkcie nie zgłoszono żadnych zapytań ani wolnych wniosków. 
 
 
Do p-tu 4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) uchwalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Samorządowego Zakładu 
Budżetowego w Żychlinie, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji 
przedmiotowej dla Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
Od godz. 15.40 obecnych na sali było12 radnych – nieobecni radni Mieczysław Studziński i 
Ewa Wypych. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (2 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”), Komisja Rewizyjna           
(4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji 
przedmiotowej dla Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
stawek dotacji przedmiotowej dla Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji przedmiotowej dla 
Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie 
głosowało   - 10 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   2 radnych. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/141/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (2 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”), Komisja Rewizyjna                      
(4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin przypomniała, że głosowany będzie projekt 
uchwały ze zmianami, które w dniu dzisiejszym radni otrzymali, a więc ze zmienionymi 
załącznikami uwzględniającymi zmiany w budżecie. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/373/2016 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 21 grudnia 2016 r. w sprawie opinii do 
projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Żychlin. 
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Uchwała RIO stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/142/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Uchwalenie budżetu gminy na 2017 rok: 
 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu 
budżetu Gminy Żychlin na 2017 rok oraz opinii dotyczącej możliwości 
sfinansowania deficytu budżetowego Gminy Żychlin, 

 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin odczytał Uchwałę Nr III/3/2017 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 stycznia 2017 r. w sprawie 
opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Żychlin na 2017 rok oraz Uchwałę Nr III/4/2017 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 stycznia 2017 r.                  
w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Żychlin. 
 
Uchwały RIO stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 

b) przedstawienie opinii o projekcie uchwały budżetowej przez Komisję 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 

 
Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu odczytała 
opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego – „Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
przeanalizowała projekt budżetu gminy Żychlin na 2017 r. 
Z opinii pozostałych Komisji Rady Miejskiej wynika, że przyjęły projekt budżetu gminy na 
2017 r. przedstawiony przez Burmistrza Gminy Żychlin.  
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu (4 głosami „za”) przyjęła projekt budżetu 
gminy na 2017 r. przedstawiony przez Burmistrza Gminy Żychlin. 
Komisja nie wniosła żadnych uwag, nie zgłosiła również żadnych wniosków do projektu 
budżetu gminy na 2017 r.” 
 
 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2017 rok. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – „Szanowna Pani Przewodnicząca,     
Szanowni Państwo Radni, Szanowni Mieszkańcy Gminy Żychlin 
Szanowni Państwo!  
Spotykamy się na dzisiejszej sesji m.in. w sprawie chyba najważniejszej dla samorządu w 
ciągu roku kalendarzowego, w sprawie projektu uchwały budżetowej samorządu na 2017 
rok. Budżet, jest jak wiadomo kluczowym dokumentem dla wszystkich jednostek naszej 
gminy. Jest dokumentem stanowiącym o zakresie pracy i odzwierciedleniem programu 
pracy Zarządu Gminy na dany rok.(…)  
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Tradycyjnie przedstawię zebranym najważniejsze elementy składające się na obraz budżetu,  
wartości dochodów i wydatków.  
Szanowni Państwo,  
Pewne zdarzenia ekonomiczne w naszym budżecie pozostają niezmienne.  
Poważnie traktujemy obowiązki związane z utrzymaniem bezpiecznego poziomu zadłużenia.  
Z inwestycjami radzimy sobie przy użyciu środków własnych, kredytów oraz dotacji 
bezzwrotnych z UE. 
Dotychczasowa praktyka, profesjonalne i realistyczne przygotowanie projektów budżetów, 
pozwala nam na spokojną realizację zadań. Przede wszystkim w zakresie wydatków 
bieżących, utrzymania ciągłości najważniejszych zadań własnych gminy. 
Terminowo realizujemy wszelkie zobowiązania finansowe i pozostajemy wiarygodnym 
partnerem na lokalnym rynku finansowym.  
Najpierw krótki wstęp.  
Zakończyliśmy dość specyficzny z uwagi na względy organizacyjne rok 2016 bez istotnych 
zgrzytów, udało się nam zrealizować planowane inwestycje w większej nawet ilości, niż 
zakładaliśmy. Utrudnienia związane z modernizacją budynku Urzędu nie odcisnęły 
negatywnego piętna na naszej pracy. Cieszy przede wszystkim, że udało się pozyskać 
dofinansowanie tej inwestycji ze środków unijnych, co w części ułatwia planowanie 
inwestycji.(…)  
W tym miejscu dziękuję wszystkim współpracującym z Urzędem oraz mieszkańcom za 
cierpliwość i wyrozumiałość. Wszelkie uciążliwości za chwilę powinny się zakończyć. 
Zmiany zachodzące w sferze społeczno-gospodarczej w Polsce, na skutek decyzji obecnego 
rządu, wywołują istotne skutki dla samorządów. Najważniejsza zmiana dotyczy reformy 
systemu oświaty. W tej sferze samorządy, muszą zdać kolejny, ważny egzaminy ze swojej 
elastyczności, kreatywności i dojrzałości, żeby poradzić sobie z konsekwencjami 
wprowadzanej w iście ekspresowym tempie dużej reformy.  
Korzystając z tej sposobności chcę poinformować Państwa, że kierunek działania gminy, 
prace związane z przekształceniem systemu szkolnego, będą skutkować przeniesieniem 
siedziby szkoły podstawowej nr 1 z ulicy 1 Maja do budynku po wygaszanym gimnazjum. 
Liceum pozostanie na swoim miejscu będąc w przyszłości składową nowego zespołu szkół.  
Niestety postulaty środowisk samorządowych i oświatowych oraz części rodziców, nie 
znalazły uznania, nie wpłynęły na zmianę decyzji o reformie, ani nawet na jej przesunięcie w 
czasie. W związku z tym, ze wszystkimi utrudnieniami, które napotkamy, uprzedzam, że 
będziemy potrzebowali dużego zaangażowania szanownej rady w procesach legislacyjnych.   
Szanowni Państwo, 
Wspominam o tej istotnej zmianie w przestrzeni społecznej gminy, ponieważ jej 
konsekwencje odczujemy nie tylko w sferze społecznej, ale również w finansowej. Na dzień 
dzisiejszy nie jestem w stanie określić dokładnych kosztów, nie mniej jednak przyjmujemy, że 
dostosowanie obiektów rozpoczniemy w roku bieżącym, żeby rozłożyć wydatki w czasie. 
Liczymy, że ogółem koszt dostosowania może pochłonąć kwotę rzędu do pół miliona złotych. 
Optymistycznie rzecz ujmując.  
Zwrócę państwa uwagę na inny ważny aspekt wydatkowy, co prawda nie dotyczący 
bieżącego roku, ale jednak. (…) Zwiększenie liczby uczniów w szkole podstawowej przy ul. 
Żeromskiego to przeważający argument na rzecz realizacji inwestycji budowy nowej Sali 
gimnastycznej. W istniejącej małej salce nie zmieszczą się uczniowie tej szkoły, znów jak w 
latach 80 ćwiczenia będą odbywać się na korytarzach. Problem ten udało się nam 
zlikwidować w Grabowie, teraz czeka nas wyzwanie w dwójce. (…)   
Chcemy również ograniczyć do zera, lub do minimum straty w etatach. To dla nas 
ważne wyzwanie, żeby nauczyciele i pracownicy szkół, nie tracili pracy przez tą 
reformę. 
Szanowni Państwo! 
Pozwólcie, że przedstawię kilka najważniejszych założeń budżetu na 2017 rok: 
DOCHODY 
Kwota planu dochodów na 2017 rok wynosi  
39.534.583,26 zł. 
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Ogólna kwota dotacji na zadania bieżące gminy w 2017 roku wynosi  
12.459.642,52 zł. 
w tym na dofinansowanie zadań własnych gminy  
1.676.786,52 zł. 
na realizacje zadań zleconych do realizacji gminie 10.782.856 zł. 
Planowana kwota subwencji ogólnej na 2017 rok to kwota  7.532.072  zł, w tym: 

- Subwencja oświatowa to kwota       5.996.564  zł, 
- Subwencja równoważąca to kwota   682.935  zł, 
- Subwencja wyrównawcza to kwota 852.573 zł. 

Kwota  udziałów gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych na 2017 rok wynosi 
6.939.052zł,  
udziałów gminy w podatku dochodowym od osób prawnych ustalono na poziomie 500.000  
zł. 
Kwota dochodów z tytułu podatku od nieruchomości wynosi 6.710.000  zł, podatku rolnym 
784.101 zł, podatku od środków transportowych 220.391 zł. 
WYDATKI 
Na wydatki budżetu gminy w 2017 roku planuje się kwotę  
42.092.771,75 zł; 
z której 37.036.843,65 zł to kwota planowanych wydatków bieżących,  
5.055.928,10  zł to kwota planowanych wydatków majątkowych.  
Wydatki w poszczególnych działach przedstawione są w tabeli Nr 3 do przedłożonej uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2017 rok. 
Największą pozycję stanowią wydatki na pomoc społeczną (już nie jest to oświata) – kwota 
15.473.374  zł. Jest to istotna zmiana odzwierciedlająca zmianę kursu polityki społecznej 
Państwa. (…) 
W kwocie wydatków zabezpieczone są środki finansowe na wypłatę zasiłków i dodatków 
mieszkaniowych dla klientów pomocy społecznej zarówno z dotacji celowych, jak również 
finansowane ze środków własnych (kwota 3.194.905 zł). Istotną częścią wydatków są koszty 
programu 500 plus - 6.180.819 zł.  
Znaczną część wydatków przeznacza się oczywiście na oświatę, która zawsze była wiodąca 
pozycją wydatkową budżetu. 11.665.395,01 zł. 
Nadmieniam zwyczajowo, że kwota subwencji na 2017 r. nie pokrywa nawet wydatków na 
wynagrodzenia i pochodne pracowników placówek subwencjonowanych, tj. szkół 
podstawowych, gimnazjum i liceum. Dopłata do placówek subwencjonowanych z dochodów 
własnych gminy wynosi 2.299.288 zł. 
Wydatki inwestycyjne gminy zaplanowano w kwocie 5.055.928 zł. 
Planujemy zrealizować: wspólnie z powiatem kutnowskim za kwotę 2,5 mln złotych 
przebudowę ul. Żeromskiego, zmodernizować rondo w centrum miasta za kwotę 200 tys. zł., 
rozpocząć realizację zadania unijnego w zakresie fotowoltaiki za kwotę 243 tys. zł (jeśli 
otrzymamy dotację – decyzje maja zapaść w lipcu br.), wybudować oświetlenie uliczne drogi 
w sołectwie Pasieka za kwotę ok 20 tys. zł. Najdroższym zadaniem planowanym w budżecie 
będzie termomodernizacja Żychlińskiego Domu Kultury.  
Planowany deficyt budżetu na 2017 rok wynosi 2.558.188,49  zł. 
Dziękuję za dotychczasowe wsparcie i oczekuję, że widząc osiągniętą stabilizację finansów 
publicznych gminy będzie Państwo czynnie z nami współpracować przy realizacji zadań 
gminy.  
Wszelkie sugestie Wysokiej Rady w tym zakresie będziemy analizować, i liczę również na 
konstruowanie przez Państwa kolejnych wniosków.(…)” 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2017 
rok. 
 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu na 2017 rok. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2017 rok 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/143/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych 
do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Żychlin, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do 
sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie organizacji 
wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów 
publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Żychlin 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/144/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego                     
w prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Żychlin 
publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
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w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego                   
w prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę 
Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                    
z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/145/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) o zmianie Uchwały Nr XXVII/132/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 
2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, 
niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie 
Gminy Żychlin przez osoby prawne lub osoby fizyczne oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie o zmianie Uchwały                       
Nr XXVII/132/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia 
trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie 
Gminy Żychlin przez osoby prawne lub osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna                
(5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie o zmianie Uchwały Nr XXVII/132/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 
grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów prowadzonych na terenie Gminy Żychlin przez osoby prawne lub osoby fizyczne 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy zgodnie ze zmianą tej uchwały kwoty dotacji nie 
będzie można zaokrąglać do pełnych złotych. 
 
Emilia Rajewska – dotacja będzie przekazywana w takiej wysokości, w jakiej wyjdzie                    
z wyliczenia bez zaokrąglania do pełnych złotych. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie o zmianie 
Uchwały Nr XXVII/132/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie 
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ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form 
wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych na terenie Gminy Żychlin przez osoby prawne lub osoby fizyczne oraz trybu   
i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie o zmianie Uchwały Nr XXVII/132/16 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, 
niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie Gminy Żychlin 
przez osoby prawne lub osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystywania  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/146/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy 
Żychlin na lata 2016-2032”, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 
wyrobów zawierających azbest dla Gminy Żychlin na lata 2016-2032”. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Żychlin 
na lata 2016-2032”. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Żychlin na lata 2016-2032”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów 
zawierających azbest dla Gminy Żychlin na lata 2016-2032” 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/147/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) zasad przyznawania dotacji celowej na usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania dotacji 
celowej na usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Żychlin. 
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OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zasad przyznawania dotacji celowej na usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zasad 
przyznawania dotacji celowej na usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów zawierających 
azbest z terenu Gminy Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania dotacji celowej na usuwanie i 
unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVIII/148/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 7.  Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Ze względu na brak zgłaszanych zapytań i wolnych wniosków nie udzielano odpowiedzi. 
 
 
Do p-tu 8. Sprawy różne. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – były zorganizowane spotkania z nauczycielami w związku               
z reformą oświaty, za co dziękuje. Uważa, że nauczyciele się uspokoili, gdyż zostali 
zapoznani z planami dotyczącymi reformy.  
 
Grzegorz Ambroziak – obecnie opracowywany jest z dyrektorami szkół projekt 
organizacyjny, czas na spotkania i wyjaśnianie spraw oświaty był niefortunny, okres między 
świętami a Nowym Rokiem spowodował, że kolejne spotkania przesuwały się w czasie.                               
 
Od godz. 16.20 obecnych na sali było 11 radnych – salę opuścił radny Paweł Wachowiak. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, jakie wstępne plany są co do zagospodarowania 
budynku po szkole nr 1. 
 
Grzegorz Ambroziak – możemy myśleć o zagospodarowaniu tego budynku w różny 
sposób, czy to dla osób starszych, czy dla stowarzyszeń, które nie otrzymają miejsca                 
w budynku przy ul. Barlickiego 4, może część uda się przeznaczyć na mieszkania chronione. 
Wszystko to będzie zależne od uwarunkowań technicznych i potrzeb, które wspólnie 
zdiagnozujemy.  
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy w związku z tym, że reforma oświaty się 
rozpoczęła ktoś z Komisji Oświaty wejdzie w skład zespołu zajmującego się tymi sprawami. 
 
Grzegorz Ambroziak – prawdopodobnie spotkanie odbędzie się z całą komisją, gdyż czas 
jest naglący, wówczas cała komisja będzie w tym zakresie pracowała. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – w imieniu Stowarzyszenia podziękowała za podpisanie nowej 
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umowy ze schroniskiem dla zwierząt w Zgierzu. Jest bardzo dobra współpraca z tą 
jednostką, schronisko przysyła nam zdjęcia, informuje o wszystkich adopcjach. 
 
Grzegorz Ambroziak – faktycznie całkiem inaczej wygląda praca w tym schronisku i 
zwierzęta mają na pewno lepiej. Mimo, że jest trochę wyższa stawka za pobyt jednego psa w 
schronisku, to i tak koszty nie są zbyt wysokie, gdyż kilka piesków zostało już adoptowanych. 
 
Od godz. 16.30 obecnych na sali było 10 radnych – salę opuściła radna Agnieszka 
Tomaszewska. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała o piśmie od Stowarzyszenia Miłośników Historii 
Żychlina w zakresie opinii do nazw ulic na terenie Żychlina w związku z ustawą 
dekomunizacyjną.  
 
Grzegorz Ambroziak - przekazał życzenia od Starosty i Przewodniczącego Rady Powiatu            
z okazji 620-lecia nadania praw miejskich miastu Żychlin. 
 
 
Do p-tu 9. Przyjęcie Protokołu Nr XXVI/16 z dnia 28 listopada 2016 r. i Protokołu                   
Nr XXVII/16 z dnia 20 grudnia 2016 r. 
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
  
Za przyjęciem Protokołu Nr XXVI/16 z dnia 28 listopada 2016 r. głosowało - 10 radnych, 
„przeciw”          -   0 radnych, 
„wstrzymało się”         -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Za przyjęciem Protokołu Nr XVII/16 z dnia 20 grudnia 2016 r. głosowało - 10 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 10. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział                
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXVIII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
 
 


